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Referat fra Generalforsamling i Geronto Geriatrisk Fagforum november 
2011 

Formandens beretning: 

2011 har budt på et godt samarbejde med Danske Fysioterapeuter de seneste år specielt i samarbejdet omkring 
etablering af Faglige Selvskaber hvor fag og politik søges adskilt. Etableringen af Faglige Selvskaber i stedet for de 
nuværende fagfora, fagforums og fraktioner er vedtaget på repræsentantskabsmødet 2011. Næste møde i denne 
forbindelse er i februar 2011 hvor Geronto Geriatrisk Fagforum også vil være repræsenteret.  
Vi bestræber os i samarbejdet herom på at præge dannelse af faglige netværker samt bibeholdelse af vore små-kurser 
gerne gennem sparring og støtte fra Danske Fysioterapeuter. 
Vi vil gerne opfordre medlemmerne til at bidrage med holdninger og idéer. 

I 2012 deltager Geronto Geriatrisk Fagforum traditionen tro på Fagfestival og forberedelserne hertil er så småt begyndt. 
Vi er deltagende med vor egen stand. 

År 2011 har været præget af babyboom i bestyrelsen, hvor tre medlemmer har været på barsel. Dette har fordret ekstra 
arbejdet til de øvrige bestyrelsesmedlemmer samt suppleanterne.   
På trods af dette har bestyrelsen afholdt kurser som vanligt. 

Kasserer: 

Gennemgang af årsregnskab for 2010 – se regnskab i medlemsbladet 2011 

Kontingentfastsættelse: 

Fastsat igen til 200,- kr. årligt. 

Valg til bestyrelsen: 

Line Krog Elmer, Århus Kommune, er valgt som fuldgyldigt medlem af bestyrelsen 
Kristian Hansen, Vejle Kommune, er valgt som suppleant 
Det diskuteres hvorvidt Bestyrelsens sammensætning er repræsentativ, da hovedparten af medlemmerne arbejder i 
Århus Kommune. 
Medlemmer udenfor Århus Kommune opfordres kraftigt til at stille op til næste år, således bestyrelsen er så dækkende 
som muligt. 

Valg af reviser: 

Genvalgt er forrige formand. 

Evt.: 

Diskussion af kurser: 
Der ønskes en kursusrække fx ”skulder II”, specifikke kurser vedr. ældre komplekse borgere  samt specifikke 
kursusbeskrivelser. 

 


